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els “brotes verdes” apareguen però que, sobre tot, desapareguen els “brotes 
psicoticos”  que tenen alguns dels que escriuen aquest disparats que sols fan 
que enfrontar més als covarxins i covarxines.

4/ El passat dimarts 28 de desembre, vaig estar a la Casa dels Caragols, De-
legació del Consell Valencià a Castelló, per a signar junt en sis alcaldes més, el 
rector de la Universitat Jaume I, i en presència del Conseller  de Medi Ambient, 
Aigua, Urbanisme i Vivenda, un acord bilateral amb el Ministeri de Foment i la 
Generalitat Valenciana per a finançament mitjançant el Pla Estatal de Vivenda 
i Rehabilitació 2009 – 2012, de les 11 unitats apartamentals que hi ha dalt del 
Centre de Dia.

Açò permetrà a este Ajuntament recuperar part de la inversió que es va fer en la 
construcció d’estes 11 unitats apartamentals en la legislatura 2003-2006 i que 
es van pagar mitjançant un préstec, que llast i molt les arques municipals, a fi-
nals del 2007, poc a poc cada vegada que algú llogue un d’estos apartaments. 
Cal recordar que estos apartaments estaran destinats a col·lectius vulnerables 
acollits a la llei de la dependència.

El següent pas serà traure el reglament per a llogar-los i publicitar-los.

El passat ple, el partit en l’oposició es va abstindre en el punt en el que havíem 
de sol·licitar la qualificació per a estes unitats apartamentals, ara encara que 
aleshores no hi havia res per escrit, i com va dir la regidora Cristina Orient, “si 
no hi ha res escrit, no val res”, este acord demostra tan que si que ha valgut 
per a res i que este equip de govern es mou i molt per traure endavant tots els 
assumptes municipals, per molt difícils que siguen.

5/ Ahir dimecres es va concedir per part de dos veïns del poble, als que vull 
agrair la seua col·laboració, l’autorització per a portar la llum al nou dipòsit d’ai-
gua que abastirà als masos de la partida de dalt i al municipi de Tírig. Esperem 
que estiga en funcionament aviat, perquè de segur que millorarà la qualitat del 
servei.

6/ També vull agrair el treball desinteressat que van fer dos veïns més de les Co-
ves arreglat la via de servei que uneix el camí del cementiri i el C/Sant Miquel. 

7/ Fa cosa de dos setmanes vam tornar a patir al poble una onada de robatoris. 
Desgraciadament en els últims mesos, és un fet que es reprodueix a reu de la 
província. Per part de l’Ajuntament s’ha demanat una reunió en el subdelegat 
de govern per a demanar-li que intensifiquen la vigilància i doten a la caserna de 
Cabanes de més mitjos. També m’agradaria demanar als propietaris que hagen 
patit estos desagradables fets, que ho denuncien, ja que si no ho fan no queda 

constància del que ha passat i sembla que a les Coves no passa res. Esperem 
que no es tornen a produir més actes delictius. Per als pressuposts de l’any 
2011, s’està estudiant alguna mesura per augmentar la vigilància.

El Sr. Alcalde alça la sessió, a les quinze hores i deu minuts, de la qual cosa jo, 
el Secretari, done fe.

ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA pER L’AJUNTAmENT 
pLE EN pRImERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 28 DE GENER DE 2011.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
GRUP POPULAR:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la totalitat  del  Ple,  a fi 
de celebrar  Sessió  Ordinària  i pública, l’Orde del dia de la qual se’ls ha notificat  
en  legal forma.  En el Saló de Sessions d’este Ajuntament, en primera convoca-
tòria,  baix  la  presidència   del  Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SER-
RET, a les dinou hores i cinc minuts s’obri la Sessió per a tractar del següent:
ORDRE DEL DIA

1r. ApROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE DATA 30-09-2010. Pre-
guntats els presents si tenen alguna observació que fer, a l’esborrany de l’acta 
esmentada, el Sr. Zaragozà Muñoz fa una observació al punt dos de precs i 
preguntes i la Sra. Orient una altra al punt tres, que seran corregides i per lo 
demés es considera aprovada per unanimitat.

2n. ApROVACIÓ DE CANVI DE TITULARITAT DE LLICÈNCIA DE TAxI. 
S’adona al ple de la sol·licitud de canvi de titularitat de llicència de taxi, presen-
tada per PC Gestión Alcocebre S.L. Per jubilació de l’actual titular Villalonga 


